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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 5/2024
Město Odolena Voda

datum: 9. 9. 2024, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni:
(12) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Luděk Klement, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka
Predigerová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin Hejhal

Omluveni: (3) Tomáš Růžička, Pavel Novotný, Hana Plecitá
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Předsedající: Ondřej Prášil

Přítomno je 12 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 09.09.2024 v 17:06:47

1. Volba pracovních komisí (bod číslo 1)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:07:19 (zvuk. záznam 0:00:22 - 0:01:28)
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Návrhová komise:
Mandátová a volební komise:
Ověřovatelé: Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Martin Hejhal

Diskuze zahájena v 17:07:20
Hlasování

pro:
(12) Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Jitka Predigerová, Vlastimil Bubeníček, Mgr. Martin Hejhal, Ing. Zdeněk
Kříž, Ondřej Prášil, Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Tereza Prášilová, Martin Kabát, DiS.,
Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Luděk Klement

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:08:25

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:08:34 (zvuk. záznam 0:01:37 - 0:03:29)
Program jednání
1. Volba pracovních komisí
2. Schválení programu jednání
3. I. část veřejné diskuse
4. Darovací smlouva č. 197/2024 na část pozemku p. č. 253/6 o výměře 73 m2 v k.ú. Odolena Voda
5. Nabídka pozemku p.č. 241/138 o výměře 8777 m2 v k.ú. Odolena Voda k odkoupení městem
6. Nabídka pozemku p.č. 126/70 o výměře 22 m2 v k.ú. Odolena Voda k odkoupení městem
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7. Pořízení Změny č. 1 Územního plánu města Odolena Voda
8. Rozhodnutí o zahájení dalších fází zpracování projektové dokumentace Svazkové školy Pode Vsí
9. Obecně závazná vyhláška města Odolena Voda o místním poplatku za užívání veřejného
prostranství
10. Rozpočtové opatření č. 16
11. Veřejnoprávní smlouvy o zajištění výkonu činnosti obecní policie
12. Obecně závazná vyhláška o stanovení místního koeficientu pro výpočet daně z nemovitých věcí
13. Zastupování starosty v nepřítomnosti
14. Zprávy o činnosti rady a výborů města
15. Kontrola plnění úkolů zastupitelstva města
16. II. část veřejné diskuse

Diskuze zahájena v 17:08:35
V 17:10:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky

Hlasování

pro:
(12) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Tereza Prášilová, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. arch. Ing.
Tomáš Lohniský, Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin Hejhal, Mgr. Tereza Beranová, Ing. Jarmila Ledvinková,
Mgr. Monika Lohniská, Ondřej Prášil, Luděk Klement

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-86-5/24
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 9. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:10:26

3. I. část veřejné diskuse (bod číslo 3)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:10:33 (zvuk. záznam 0:03:36 - 0:43:14)
Diskuze zahájena v 17:10:34
K tomuto bodu se vyjádřili:

Mgr. Ullmannová
seznámila zastupitele s novým školním rokem.
poděkovala za rekonstrukci školní kuchyně a dále za rekonstrukci části školní zahrady.
předala zastupitelům školní ročenku a pozvala zastupitele na ukázku a prohlídku školy. Dále
předala brožuru „Po stopách V. Hálka“ – je to projekt žáků ZŠ.
dále zastupitele informovala o kapacitě školy, která je v současné době 935 žáků a je zcela
naplněna. S tím souvisí příští školní rok a zápis do 1. tříd. K zápisu přijde cca 94 žáků, kteří
zde mají trvalé bydliště. Tuto situaci je nutné bezodkladně řešit.
v současné době přijímá škola pouze žáky s trvalým pobytem v Odoleně Vodě. Pokud nebude
možné z kapacitních důvodů tyto žáky přijmout, je povinností zřizovatele zajistit těmto dětem
umístění v jiné ZŠ.
dále paní ředitelka informovala zastupitele o činnosti školské rady a volbách do školské rady.
Zastupitelstvo by mělo navrhnout, kdo bude zastupovat zřizovatele ve školské radě.
k tomuto příspěvku se dále vyjádřili: Vlastimil Bubeníček, Mgr. Jitka Predigerová, Ondřej
Prášil, Mgr. Martin Hejhal
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p. Nedoma s vyjádřením k naplněné kapacitě žáků v základní škole a dále s dotazem ohledně
obnovení krytů civilní ochrany, kdy na toto téma budou reagovat zastupitelé z ODS a dále s
dotazem ohledně odkupu pozemků v Odoleně Vodě (reagovala Ing. Jarmila Ledvinková, Ondřej
Prášil).
p. Nedoma se dále dotazoval na kontakt na vedení společnosti Lidl, kdy uvedl, že se pokusí
společné jednání se společností sám domluvit (odpověděl Ondřej Prášil, Ing. Jarmila
Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský).
p. Nedoma se dále dotazoval na veřejnou zeleň v ul. Šípková a požádal, zda by péči o tuto zeleň
znovu zastřešovaly technické služby (odpověděl Ing. arch. Ing. Lohniský, Ondřej Prášil).
Mgr. Jitka Predigerová s dotazem k Višňovce - odvozu zeminy a travin (odpověděl Ing. arch.
Ing. Tomáš Lohniský) a dále s vyjádřením ohledně jednání s Lidlem (odpověděl Ondřej Prášil,
Ing. arch. Ing. Lohniský).
p. Tagijev s dotazem ohledně převzetí zeleně od developera v dolní části obce (odpověděl
Ondřej Prášil) a dále s dotazem, kdy bude posekána zeleň na parc. č. 187/2 a 90/1 (odpověděl
Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský).
p. Patera, který se zastupitelstvu představil jako spolumajitel pozemku p. č. 241/138 v k. ú.
Odolena Voda a dotazoval se na plán výstavby parkoviště na parc. č. 241/74 - zda již bylo
vydáno stav. povolení, atd. (odpověděl Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský).

V 17:41:42 přišel Tomáš Růžička, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ondřej Prášil, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil
Bubeníček, Luděk Klement, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka
Predigerová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin Hejhal, Tomáš Růžička

Omluveni: (2) Pavel Novotný, Hana Plecitá
Nepřítomni: (0)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:50:11

4. Darovací smlouva č. 197/2024 na část pozemku p. č. 253/6 o
výměře 73 m2 v k.ú. Odolena Voda (bod číslo 4)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:50:16 (zvuk. záznam 0:43:19 - 0:49:00)
Diskuze zahájena v 17:50:17
K tomuto bodu se vyjádřili: Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský
V 17:53:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru – pozemku p. č. 253/27 o výměře 73 m2 vzniklého
oddělením části pozemku p. č. 253/6 k. ú. Odolena Voda na základě geometrického plánu č.
1209-303/2017 od společnosti WODA Investment a.s., IČ 11785853 se sídlem Oderská 333/5,
Čakovice, 196 00 Praha 9, zastoupenou členem správní rady Jaroslavem Pokorným.

Hlasování

pro:
(13) Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. Jarmila Ledvinková,
Vlastimil Bubeníček, Tomáš Růžička, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Martin Hejhal, Mgr. Monika Lohniská,
Martin Kabát, DiS., Ondřej Prášil, Ing. Zdeněk Kříž, Luděk Klement

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-87-5/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 7. 11. 2024
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V 17:53:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo města schvaluje znění darovací smlouvy č. 0197/2024 se společností WODA
Investment a.s., IČ 11785853, se sídlem Oderská 333/5, 196 00 Praha 9 a pověřuje starostu jejím
podpisem.

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Tereza Prášilová, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Jitka
Predigerová, Ondřej Prášil, Martin Kabát, DiS., Mgr. Monika Lohniská, Vlastimil Bubeníček, Mgr. Tereza
Beranová, Mgr. Martin Hejhal, Luděk Klement, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-88-5/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 7. 11. 2024

V 17:55:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo revokuje usnesení 9.4.1. ZM - 8/2018 v plném rozsahu.

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Luděk Klement, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Vlastimil
Bubeníček, Mgr. Martin Hejhal, Ondřej Prášil, Mgr. Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Monika
Lohniská, Mgr. Tereza Beranová, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Tereza Prášilová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-89-5/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 7. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:55:57

5. Nabídka pozemku p.č. 241/138 o výměře 8777 m2 v k.ú. Odolena
Voda k odkoupení městem (bod číslo 5)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:56:02 (zvuk. záznam 0:49:05 - 1:13:26)
Diskuze zahájena v 17:56:03
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Jitka Predigerová, p. Patera
V 18:01:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje přestávku v délce 10 minut.

Hlasování

pro:
(13) Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Martin Hejhal, Mgr. Monika Lohniská, Ondřej Prášil, Tomáš Růžička,
Vlastimil Bubeníček, Martin Kabát, DiS., Luděk Klement, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr.
Tereza Beranová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Prášilová

proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-90-5/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 23. 9. 2024

V 18:20:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje koupi pozemku s nabídkovou cenou dle neveřejné přílohy za pozemek p. č.
241/138 o výměře 8777 m2 v k. ú. Odolena Voda, zapsaném na LV 3019 u Katastrálního úřadu pro
Středočeský kraj, katastrální pracoviště Praha - východ od soukromých vlastníků pana Emanuela
Grubnera, nar.████████████, bytem ████████████████████████████████████ a
pana Ing. Jiřího Patery, nar. ████████████, bytem █████████████████████████████,
a pověřuje OSM k předložení nabídkové ceny vlastníkům pozemku.

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Ondřej Prášil, Mgr. Tereza Prášilová, Ing. Zdeněk Kříž, Vlastimil Bubeníček, Mgr.
Martin Hejhal, Mgr. Monika Lohniská, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. Jarmila
Ledvinková, Martin Kabát, DiS., Mgr. Tereza Beranová, Luděk Klement

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-91-5/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 23. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:20:23

6. Nabídka pozemku p.č. 126/70 o výměře 22 m2 v k.ú. Odolena
Voda k odkoupení městem (bod číslo 6)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:20:26 (zvuk. záznam 1:13:29 - 1:15:39)
Diskuze zahájena v 18:20:27
K tomuto bodu se vyjádřili: Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský
V 18:22:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje koupi pozemku p. č. 126/70 o výměře 22 m2 v k. ú. Odolena Voda,
zapsaném na LV 1509 od soukromého vlastníka pana Ing. Vojtěcha Trochty, nar. ███████████,
bytem ███████████████████████████████████████, za cenu 1 Kč za m2, celkem
tedy za 22 Kč. Město zajistí a uhradí podání návrhu na vklad do katastru nemovitostí.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Tomáš Růžička, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Martin Hejhal, Ondřej Prášil, Martin
Kabát, DiS., Luděk Klement, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Jitka Predigerová, Mgr.
Monika Lohniská, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Tereza Beranová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-92-5/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 23. 9. 2024

V 18:22:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje znění kupní smlouvy ev. č 0266/2024 a pověřuje starostu jejím podpisem.

Hlasování

pro:
(13) Ondřej Prášil, Tomáš Růžička, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Martin
Hejhal, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Monika Lohniská, Vlastimil Bubeníček, Luděk Klement, Ing. Zdeněk
Kříž, Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Tereza Beranová, Martin Kabát, DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-93-5/24
zodpovídá: Petra Šefčíková
termín: 23. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:22:36

7. Pořízení Změny č. 1 Územního plánu města Odolena Voda (bod
číslo 7)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:22:39 (zvuk. záznam 1:15:42 - 1:44:19)
Diskuze zahájena v 18:22:40
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Vlastimil Bubeníček, Ondřej Prášil, p.
Tagijev, Ing. Jarmila Ledvinková, Martin Kabát, DiS., Mgr. Jitka Predigerová
V 18:49:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje odložení projednání tohoto bodu na příští jednání Zastupitelstva města
Odolena Voda po doplnění požadovaných podkladů.

Hlasování
pro: (4) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Martin Hejhal, Mgr. Jitka Predigerová, Martin Kabát, DiS.

proti (8) Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Tereza Prášilová, Tomáš Růžička, Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš
Lohniský, Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Beranová, Ing. Zdeněk Kříž

zdržel se: (1) Luděk Klement
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 18:50:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje pořízení Změny č. 1 Územního plánu města Odolena Voda.

Hlasování
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pro: (8) Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ondřej Prášil, Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Prášilová, Tomáš
Růžička, Mgr. Tereza Beranová, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. Zdeněk Kříž

proti (3) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Martin Hejhal, Mgr. Jitka Predigerová
zdržel se: (2) Martin Kabát, DiS., Luděk Klement
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-94-5/24
zodpovídá: Ing. Iva Cucová
termín: 23. 9. 2024

V 18:51:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo volí pana Ing. arch. Ing. Tomáše Lohniského určeným zastupitelem pro pořízení
Změny č. 1 Územního plánu města Odolena Voda.

Hlasování
pro: (10) Tomáš Růžička, Ondřej Prášil, Mgr. Monika Lohniská, Ing. Zdeněk Kříž, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský,

Ing. Jarmila Ledvinková, Martin Kabát, DiS., Mgr. Tereza Prášilová, Luděk Klement, Mgr. Tereza Beranová
proti (0)
zdržel se: (3) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Martin Hejhal, Mgr. Jitka Predigerová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-95-5/24
zodpovídá: Ing. Iva Cucová
termín: 23. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:51:16

8. Rozhodnutí o zahájení dalších fází zpracování projektové
dokumentace Svazkové školy Pode Vsí (bod číslo 8)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:51:24 (zvuk. záznam 1:44:27 - 1:53:13)
Diskuze zahájena v 18:51:25
K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Martin Hejhal, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing.
arch. Ing. Tomáš Lohniský
V 18:58:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje pokračování prací v rámci Smlouvy o dílo uzavřené mezi Svazkem obcí
Pode Vsí a Studio Perspektiv na Výstavba svazkové školy Pode Vsí - projektová dokumentace, které
povedou k získání pravomocného povolení stavebního záměru.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Tomáš Růžička, Ing. Jarmila Ledvinková, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Martin Hejhal,
Ondřej Prášil, Martin Kabát, DiS., Luděk Klement, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský,
Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Tereza Prášilová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-96-5/24
zodpovídá: Ing. Iva Cucová
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termín: 23. 9. 2024

V 18:59:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo ukládá radě města zahrnout investiční příspěvek svazku do návrhu rozpočtu města
na rok 2025 ve výši max. 1 466 000 Kč, jako podíl města za získání pravomocného povolení záměru
Výstavba svazkové školy Pode Vsí - projektová dokumentace a výdaje dalších let do návrhu
Střednědobého výhledu rozpočtu.

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Vlastimil Bubeníček, Mgr. Tereza Beranová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing.
Zdeněk Kříž, Ondřej Prášil, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. Jarmila Ledvinková, Martin Kabát, DiS., Mgr. Martin
Hejhal, Luděk Klement, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Monika Lohniská

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-97-5/24
zodpovídá: Ing. Iva Cucová
termín: 23. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:00:10

9. Obecně závazná vyhláška města Odolena Voda o místním
poplatku za užívání veřejného prostranství (bod číslo 9)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:00:19 (zvuk. záznam 1:53:22 - 1:55:12)
Diskuze zahájena v 19:00:20
K tomuto bodu se vyjádřili: Vlastimil Bubeníček, Ondřej Prášil
V 19:02:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Odolena Voda o místním poplatku za
užívání veřejného prostranství s datem účinnosti počátkem patnáctého dne následujícího po dni
jejího vyhlášení ve Sbírce právních předpisů.

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Mgr. Tereza Prášilová, Ondřej Prášil, Ing. Zdeněk Kříž, Luděk Klement, Mgr. Jitka
Predigerová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Monika Lohniská, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Martin
Hejhal, Mgr. Tereza Beranová, Ing. Jarmila Ledvinková, Vlastimil Bubeníček

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-98-5/24
zodpovídá: Jana Vlasatá
termín: 1. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:02:09
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10. Rozpočtové opatření č. 16 (bod číslo 10)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:02:13 (zvuk. záznam 1:55:16 - 1:57:42)
Diskuze zahájena v 19:02:14
K tomuto bodu se vyjádřili: Vlastimil Bubeníček
V 19:04:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 16, které zvyšuje příjmy a výdaje schváleného
rozpočtu na rok 2024 ve výši 9 944 240 Kč.

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Martin Kabát, DiS., Vlastimil Bubeníček, Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Martin Hejhal,
Ondřej Prášil, Luděk Klement, Mgr. Tereza Prášilová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr.
Monika Lohniská, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Tereza Beranová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-99-5/24
zodpovídá: Ing. Michal Kinter
termín: 23. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:04:39

11. Veřejnoprávní smlouvy o zajištění výkonu činnosti obecní
policie (bod číslo 11)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:04:47 (zvuk. záznam 1:57:50 - 2:03:44)
Diskuze zahájena v 19:04:48
K tomuto bodu se vyjádřili: Ondřej Prášil
V 19:08:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje veřejnoprávní smlouvu o zajištění výkonu činnosti obecní policie ev. č.
262/2024 s obcí Panenské Břežany, se sídlem Hlavní 17, 250 70 Panenské Břežany, IČ 00240583 a
pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Ing. Zdeněk Kříž, Vlastimil Bubeníček, Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský,
Mgr. Martin Hejhal, Martin Kabát, DiS., Luděk Klement, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. Jarmila Ledvinková,
Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Tereza Beranová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-100-5/24
zodpovídá: Kateřina Tihlaříková
termín: 23. 9. 2024

V 19:09:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
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Zastupitelstvo schvaluje veřejnoprávní smlouvu o zajištění výkonu činnosti obecní policie ev. č.
263/2024 s obcí Veliká Ves, se sídlem Hlavní 69, 250 70 Veliká Ves, IČ 43750486 a pověřuje
starostu města jejím podpisem.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Martin Hejhal, Tomáš Růžička, Mgr. Tereza Prášilová, Ondřej Prášil, Ing.
Zdeněk Kříž, Martin Kabát, DiS., Luděk Klement, Mgr. Jitka Predigerová, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr.
Monika Lohniská, Mgr. Tereza Beranová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-101-5/24
zodpovídá: Kateřina Tihlaříková
termín: 23. 9. 2024

V 19:09:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje veřejnoprávní smlouvu o zajištění výkonu činnosti obecní policie ev. č.
264/2024 s obcí Úžice, se sídlem Nádražní 200, 277 45 Úžice, IČ 00237256 a pověřuje starostu
města jejím podpisem.

Hlasování

pro:
(13) Tomáš Růžička, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Martin Hejhal, Ondřej Prášil, Mgr. Tereza
Beranová, Martin Kabát, DiS., Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Monika Lohniská, Luděk
Klement, Mgr. Tereza Prášilová, Ing. Jarmila Ledvinková, Vlastimil Bubeníček

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-102-5/24
zodpovídá: Kateřina Tihlaříková
termín: 23. 9. 2024

V 19:10:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje veřejnoprávní smlouvu o zajištění výkonu činnosti obecní policie ev. č.
265/2024 s obcí Dřínov, se sídlem Dřínov 38, 277 45 Úžice, IČ 00236802 a pověřuje starostu města
jejím podpisem.

Hlasování

pro:
(13) Ing. Jarmila Ledvinková, Tomáš Růžička, Vlastimil Bubeníček, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Martin Hejhal,
Mgr. Monika Lohniská, Ondřej Prášil, Luděk Klement, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Jitka
Predigerová, Martin Kabát, DiS., Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Tereza Beranová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-103-5/24
zodpovídá: Kateřina Tihlaříková
termín: 23. 9. 2024
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V 19:10:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "E" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje výpověď smlouvy č. 143/2021 o zajišťování výkonu činností Městskou
policií Odolena Voda s obcí Postřižín se sídlem Pražská 42, 250 70 Postřižín, IČ 00240621.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Martin Hejhal, Tomáš Růžička, Ing. Jarmila Ledvinková, Ondřej Prášil, Martin
Kabát, DiS., Luděk Klement, Mgr. Jitka Predigerová, Mgr. Monika Lohniská, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský,
Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Tereza Prášilová, Ing. Zdeněk Kříž

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-104-5/24
zodpovídá: Kateřina Tihlaříková
termín: 23. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:10:41

12. Obecně závazná vyhláška o stanovení místního koeficientu pro
výpočet daně z nemovitých věcí (bod číslo 12)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:10:58 (zvuk. záznam 2:04:01 - 2:17:16)
Diskuze zahájena v 19:10:59
K tomuto bodu se vyjádřili: Ondřej Prášil, Vlastimil Bubeníček, Tomáš Růžička, Mgr. Jitka
Predigerová, Martin Kabát, DiS., Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing. Jarmila Ledvinková
V 19:12:23 odešel Ing. Jarmila Ledvinková, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil Bubeníček, Luděk
Klement, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová, Martin
Kabát, DiS., Mgr. Martin Hejhal, Tomáš Růžička

Omluveni: (2) Pavel Novotný, Hana Plecitá
Nepřítomni: (1) Ing. Jarmila Ledvinková

V 19:14:00 přišel Ing. Jarmila Ledvinková, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Vlastimil Bubeníček, Luděk
Klement, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Monika Lohniská, Mgr. Tereza Prášilová, Mgr. Jitka Predigerová, Martin
Kabát, DiS., Mgr. Martin Hejhal, Tomáš Růžička, Ing. Jarmila Ledvinková

Omluveni: (2) Pavel Novotný, Hana Plecitá
Nepřítomni: (0)

V 19:22:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení místního koeficientu pro výpočet
daně z nemovitých věcí s účinností od 1. 1. 2025.

Hlasování

pro:
(11) Mgr. Martin Hejhal, Vlastimil Bubeníček, Tomáš Růžička, Ondřej Prášil, Mgr. Jitka Predigerová, Mgr.
Tereza Prášilová, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing. Zdeněk Kříž, Mgr. Monika Lohniská, Ing. Jarmila
Ledvinková, Mgr. Tereza Beranová

proti (1) Martin Kabát, DiS.
zdržel se: (1) Luděk Klement
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nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-105-5/24
zodpovídá: Mgr. Klára Rothová
termín: 8. 7. 2024

V 19:24:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje přestávku v délce 25 minut.

Hlasování

pro:
(13) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Tereza Beranová, Tomáš Růžička, Mgr. Monika Lohniská, Ing. Jarmila
Ledvinková, Martin Kabát, DiS., Ondřej Prášil, Mgr. Jitka Predigerová, Luděk Klement, Mgr. Martin Hejhal,
Mgr. Tereza Prášilová, Ing. Zdeněk Kříž, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-106-5/24
zodpovídá: Mgr. Klára Rothová
termín: 10. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:24:13

13. Zastupování starosty v nepřítomnosti (bod číslo 13)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:50:22 (zvuk. záznam 2:43:25 - 2:49:03)
Diskuze zahájena v 19:50:23
K tomuto bodu se vyjádřili: Ondřej Prášil, Mgr. Jitka Predigerová, Vlastimil Bubeníček
V 19:55:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ondřej Prášil") v
tomto znění:
Zastupitelstvo města určuje dle ustanovení § 104 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění
pozdějších předpisů, že místostarostka Ing. Jarmila Ledvinková zastupuje starostu města v případě,
že je nepřítomen jak starosta, tak i první místostarosta Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, který byl
určen k zastupování starosty.

Hlasování
pro: (9) Tomáš Růžička, Ing. Zdeněk Kříž, Ondřej Prášil, Martin Kabát, DiS., Mgr. Tereza Prášilová, Ing. arch.

Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Tereza Beranová, Mgr. Monika Lohniská, Ing. Jarmila Ledvinková
proti (0)
zdržel se: (4) Vlastimil Bubeníček, Mgr. Martin Hejhal, Mgr. Jitka Predigerová, Luděk Klement
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-107-5/24
zodpovídá: Mgr. Klára Rothová
termín: 23. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:56:00
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14. Zprávy o činnosti rady a výborů města (bod číslo 14)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:56:03 (zvuk. záznam 2:49:06 - 3:12:22)
Diskuze zahájena v 19:56:04
K tomuto bodu se vyjádřili: Ondřej Prášil, p. Tagijev, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Mgr. Martin
Hejhal, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Jitka Predigerová
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 14 - Zprávy o činnosti rady a výborů
města na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:19:19

15. Kontrola plnění úkolů zastupitelstva města (bod číslo 15)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:19:24 (zvuk. záznam 3:12:27 - 3:17:47)
Diskuze zahájena v 20:19:25
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ing. Jarmila Ledvinková, Mgr. Jitka
Predigerová
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 15 - Kontrola plnění úkolů
zastupitelstva města na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:24:44

16. II. část veřejné diskuse (bod číslo 16)
Předkladatel: Ondřej Prášil
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:24:47 (zvuk. záznam 3:17:50 - 3:39:07)
Diskuze zahájena v 20:24:48
K tomuto bodu se vyjádřili:

p. Tagijev s dotaze ke studii zastavěnosti průmyslového areálu, zda bude schvalovat
zastupitelstvo nebo rada (odpověděl Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, Ondřej Prášil).
p. Patera informoval zastupitele o důvodu jeho přítomnosti na jednání zastupitelstva a o
důvodu, proč byla nabídka na odkup pozemku od vlastníků učiněna (reagovala Ing. Jarmila
Ledvinková, Ondřej Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský).
p. Tagijev se dotázal na termín zahájení provozu nového sběrného místa a dále se dotázal, zda
město prodloužilo smlouvy se společností Dopramo (odpověděl Ing. Jarmila Ledvinková, Ondřej
Prášil, Ing. arch. Ing. Tomáš Lohnisky, Mgr. Jitka Predigerová).
Mgr. Jitka Predigerová se vyjádřila k problematice kapacity základní školy a dále se dotázala
na činnost INEX v letošním roce, kdy upozornila na otevřené dveře do základní školy ve
večerních hodinách (odpověděl Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský).
Ondřej Prášil pozval zastupitele na veřejné projednání EIA – rozšíření dálnice D8, které se
bude konat 19. 9. 2024 v KC Rychta u Školy v Klecanech od 15:00 a dále poděkoval celému
Městskému úřadu a velitelce Městské policie za jejich práci.
Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský pozval zastupitele na akce Pivní slavnosti, Den pro Vodolku a
na vernisáž výstavy v kotelně.
Mgr. Tereza Prášilová pozvala zastupitele na Svatováclavský koncert, který se bude konat 28.
9. 2024 v kostela sv. Klimenta.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:46:04
Jednání ukončeno 09.09.2024 v 20:46:39
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Ověřeno ověřovateli:

1)   19. 9. 2024 11:09  Mgr. Monika Lohniská, v.r.

2)   16. 9. 2024 18:05  Mgr. Martin Hejhal, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ondřej Prášil, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Jarmila Ledvinková, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. arch. Ing. Tomáš Lohniský, v.r.

19. 9. 2024 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2024
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